
Zápis z mimořádého zasedáńı SKAS dne 7. 11. 2013

Př́ıtomńı senátoři: Vojta Tůma (VT), Petr Vágner (PV), Zuzana Vytisková (ZV), Tomáš
Roskovec (TR), Jǐŕı Šejnoha (JŠ), Tomáš Masař́ık (TM), Ondřej Procházka (OP) (od 17:40)
Hosté: Cyril Brom (CB)
Omluveńı: Karel Kolář, Mirko Rokyta
Program:

1. Schváleńı programu
2. Informatická akreditace
3. Různé

Zasedáńı svoláno na středu 7. listopadu, začátek 17:30, konec 18:00, předsedá T. Roskovec.

1. Schváleńı programu

Schválen tichým souhlasem.

2. Informatická akreditace

Diskuze o upřesněńı usneseńı z minulého zasedáńı. TR předkládá návrh nového usneseńı.
Usneseńı:
SKAS oceňuje ochotu k diskuzi, kterou garant prof. Barták projevil, rovněž

oceňuje zasláńı pracovńıch materiál̊u akreditace, d́ıky kterému mohli zástupci SKASu
s garanty několika obor̊u vyřešit několik konkrétńıch připomı́nek.

SKAS vyjadřuje ĺıtost nad nešt’astnou formulaćı svého usneseńı ze dne 30.10.
2013, kterou se nepodařilo vyjádřit konkrétńı postoje člen̊u SKASu. SKAS by
ocenil otevřenou celosekčńı diskuzi o stávaj́ıćı akreditaci, která by předcházela
tvorbě nové akreditace, a která by umožnila garant̊um shromáždit v́ıce podnět̊u
a připomı́nek od student̊u i pedagog̊u. Dále by ocenil prodloužeńı samotné doby
př́ıpravy akreditace, které by umožnilo doladit detaily akreditace a vyhnout se
jakémukoli časovému tlaku. SKAS by také ocenil, když by vytvořeńı profilu absol-
venta, hlavńıho výsledku učebńıho procesu, předcházelo tvorbě anotaćı předmět̊u a
zkušebńıch otázek. Profil absolventa je podle SKASu pro studenta voĺıćıho si daľśı
studium kĺıčový a měla by mu být věnována větš́ı pozornost.

SKAS by v budoucnu ocenil obdobnou spolupráci ze strany garant̊u i při tvorbě
daľśıch akreditaćı.

(7-0-0)
TR a VT by rádi pokračovali v diskuzi s prof. Bartákem, během diskuze bylo dohodnuto,

že při jednáńıch s prof. Bartákem budou SKAS nadále zastupovat VT a TM.
TR vyjádřil nesouhlas s interpretaćı JŠ, podle kterého se SKAS výrazně pod́ılel na tvorbě

akreditace na matematické sekci před dvěma lety, a požádal JŠ, aby potvrdil sv̊uj pohled uve-
deńım dvou nebo tř́ı konkrétńıch změn, které SKAS do akreditace prosadil. JŠ uvedl, že si na
konkrétńı podněty nevzpomı́ná.

JŠ připomı́ná p̊uvodńı záměr z minulého zasedáńı vytvořit 3-4 konkrétńı otázky na akre-
ditaci po vzoru Ekonomické komise k rozpočtu, které chce předložit garantovi a dává nějaké
př́ıklady. ZV navrhuje zpracovat otázky do týdne. SKAS se domlouvá připravit konkrétńı otázky
na předkladatele akreditace, které pošle garantovi do týdne, aby ten měl čas se na jejich zod-
povězeńı připravit. JŠ připomněl, že jelikož studijńı komise byla neusnášeńıschopná, tak je
dobře, že takové otázky budou alespoň ze SKASu.



3. Různé

CB by chtěl po SKASu vyjádřeńı na vypláceńı student̊u při propagačńıch akćıch. Konkrétně
ho zaj́ımá názor na hodinovou sazbu a také na to, jestli SKAS považuje za vhodněǰśı vytvořit
dva r̊uzné ”odměnové“ tarify, aby v́ıce odpov́ıdaly náročnosti (odbornosti) práce a mı́̌re zapojeńı
student̊u, nebo zachovat jeden tarif za všechny propagačńı činnosti. Přitom upozornil, že suma
všech prostředk̊u, které lze vyplatit, je stále stejná, takže pokud by se zavedly dva tarify, nejsṕı̌se
by to znamenalo, že ten nižš́ı bude nižš́ı než aktuálńı zvyklostńı odměna (v přepočtu na hodinu).
Také se zeptal, jestli SKAS považuje za vhodné, aby propagačńı odděleńı směřovala k tomu, že
obdobné činnosti budou odměňovány na celé MFF obdobně, nebot’ stále existuj́ı činnosti, kde
studenti dostanou za odměnu např. tričko. Řekl, že se osobně domńıvá, že by to bylo vhodné,
nicméně upozornil, že by t́ım nejsṕı̌se vzrostl tlak na onu fixńı sumu prostředk̊u, které lze na
tyto činnosti vyplatit. SKAS slibuje, že se k tomu v budoucnu vyjádř́ı.

TR informuje o stipendíıch pro webařku a dni otevřených dveř́ı.
TM informuje, že Ladislav Láska bude zastupovat SKAS v pracovńı komisi pro web na jej́ım

daľśım zasedáńı.

zapsal Tomáš Masař́ık


